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Når Gud trekker seg tilbake

Jeg tror at Gud er minst like lei  seg for terroren &ndash; som vi er det. Men når vi i årevis stenger Gud ute  fra våre liv, når vi
jager ham ut av hjem, skole og samfunn, ja endog,  ut av kirker og bedehus   ... og når han så er den gode Gud,  han er, så 
har han nok stilt og rolig trukket seg litt tilbake. 

Lettvint  kasserer vi Gud. Etterpå fatter og begriper vi ikke hvorfor alt går til  helvete. Hvordan kan vi forvente at Gud skal gi
oss sin velsignelse og  beskyttelse, når vi har bedt ham holde fingrene av fatet og komme seg  vekk?

Gud er god. Der Han er, er det godt å være. Der Han ikke er, er det fryktelig å være! Ludvig Nessa
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